ΝΑΜΕ: ________________________________________________

GRAMMAR : COMPARISON  (PART  1) , ΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗ: ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ ΕΠΙΘΕΤΩΝ 
· https://www.youtube.com/watch?v=13TLUMw6og0&t=67s (video, theory explained)

[image: Comparatives and Superlatives in English]
Συγκριτικός βαθμός (ένα με ένα)
COMPARATIVE: The table in the kitchen is bigger than the desk in my bedroom.
		My clothes are more beautiful than my mother’s/father’s/sister’s/brother’s.
Υπερθετικός βαθμός (ένα με όλα τα ομοειδή του)
SUPERLATIVE: 	The bathroom is the smallest room in our house.
		The front door is the most expensive door in our house.


Τα μονοσύλλαβα επίθετα και  όσα δισύλλαβα λήγουν σε -er, - y, -w  σχηματίζουν τον συγκριτικό βαθμό με την κατάληξη - er  και  τον υπερθετικό βαθμό με την κατάληξη  -est  

μονοσύλλαβα
tall  taller / tallest 	
strong  stronger / strongest	
short  shorter / shortest	
greatgreatergreatest

δισύλλαβα
clever cleverercleverest	
sillysilliersilliest	        
slowslower—slowest
	
COMPARISON  (PART  2)   

* όταν ένα δισύλλαβο επίθετο λήγει σε ένα σύμφωνο, πριν από το οποίο  υπάρχει ένα μόνο φωνήεν και η τελευταία συλλαβή τονίζεται, τότε το τελικό αυτό σύμφωνο διπλασιάζεται
   e.g. hot --> hotter --> hottest , big --> bigger --> biggest , thin --> thinner --> thinnest

** όταν ένα δισύλλαβο επίθετο λήγει σε -y   αυτό μετατρέπεται σε -i  και μετά μπαίνει η κατάληξη.
   e.g. ugly --> uglier --> ugliest , funny --> funnier --> funniest , pretty --> prettier --> prettiest

*** Τα ΠΟΛΥΣΥΛΛΑΒΑ  ΕΠΙΘΕΤΑ δεν παίρνουν κατάληξη για να σχηματίσουν τα παραθετικά τους.   Χρησιμοποιούν τα παραθετικά του much ( more / most):
COMPARATIVE : σχηματίζεται με  το  more πριν το επίθετο: dangerous --> more dangerous
SUPERLATIVE :  σχηματίζεται με το  most πριν το επίθετο : dangerous--> most dangerous

 IRREGULAR COMPARISONS (PART  3) ΑΝΩΜΑΛΑ ΠΑΡΑΘΕΤΙΚΑ   
πολύ / πολλοί-ές-ά  	= a lot of --> more --> most		
πολύ            		= much --> more --> most                  	
πολλοί-ές-ά             	= many --> more --> most 	                   
λίγο       	            = (a)little --> less --> least                       
καλός-ή-ό   	            = good --> better --> best                 		
κακός-ιά-ό 	            = bad --> worse --> worst
μακριά, μακρινός, απομακρυσμένος  =  far---->farther/furtherthe farthest/the furthest




PRACTICE
Διαβάστε προσεκτικά τους κανόνες και τις εξαιρέσεις στο έγγραφο που σας στέλνω, δείτε τα παραδείγματα πιο πάνω και γράψτε δικές σας προτάσεις εδώ  (τουλάχιστον 5 + 5, αλλά και περισσότερες αν θέλετε). Χρησιμοποιήστε όποια επίθετα θέλετε και χρειάζεστε. Στο λεξιλόγιο του βιβλίου θα βρείτε έναν πίνακα επιθέτων  που θα σας βοηθήσουν.
[image: C:\Users\vasso\Desktop\5TH GRADE\comparative-superlative (2).png]

1)COMPARATIVE – συγκριτικός βαθμός
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________

  2)SUPERLATIVE – υπερθετικός βαθμός
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________
1. _______________________________________________________________


3) http://photodentro.edu.gr/v/item/ds/8521/3385
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The dog is faster than the elephant.

The horse is the fastest.

The horse is bigger than the dog.

The elephant is the heaviest.

The dog is more energetic than the elephant.
ADJECTIVE COMPARATIVE ' SUPERLATIVE

-ER -EST
ONE syllable fast faster the fastest
young younger the youngest
-R -ST
ONE, syl!able nice nicer the nicest
Ending in -E strange stranger the strangest
ONE syllable Double the last consonant and add
Consonant + _ -ER -EST
Short Vowel + big bigger the biggest
Consonant hot hotter the hottest
Remove the -Y and add
TWO syllables -IER -IEST
Ending in-Y happy happier the happiest
crazy crazier the craziest
MORE + THE MOST +
WO cHiMoRE famous more famous the most famous
syllables beautiful more beautiful  the most beautiful
Common good better the best

Exceptions bad worse the worst
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Comparative and Superlative

Add er Add est

One syllable quick quicker quickest
old older oldest

Add r Add st
One syllable - safe safer safest
ending in e nice nicer nicest

Double last consonant | Double last consonant

and add er and add est
One syllable — - 5 =
. big bigger biggest
wet wetter wettest

Two syllables — Remove y and add ier | Remove y and add iest

ending in heavy heavier heaviest

giny lovely lovelier loveliest

Use more Use most

Two or more
syllabus Famous More famous Most famous
¢ Embarrassed More embarrassed Most embarrassed
good better best
Irregular

bad worse worst





